

**Public Bid**  
**For**  
**E-Auction For Vanity Numbers**

**Mobile Interim Company 1 S.A.L**

**Reference Number: MIC1/RFT/CFO-PRO/ 0504-25**

**Beirut-Lebanon, 17/9/2025**

## Table of Contents

### Contents

1.1	Contract Summary .....	3
Article 1:	Identification of the Contract and its Subject .....	4
Article 2:	Bidders Eligible for Participation in this Contract .....	4
Article 3:	Method of Contract Awarding.....	4
Article 4:	Conditions for the Participation of the Eligible Bidders .....	5
Article 5:	The contract value and the conditions of its modification (Article 29 of the Public Procurement Law) .....	5
Appendix		

**The Lebanese Republic**

Mobile Interim Company 1 sal

Alfa is the brand name owned by Mobile Interim Company 1 SAL which is managing the first Lebanese mobile network for the benefit of the Republic of Lebanon / Ministry of Telecommunications.

**Alfa plays a pioneering and pivotal role in the digital transformation process in Lebanon by leading innovation, employing technology to serve society, and laying the foundations of a customer service culture based on digital sustainability and trust.**

**Public bid / Awarding of Vanity Numbers**

**1.1 Contract Summary**

<b>Procuring Entity Name</b>	Mobile Interim Company 1 sal
<b>Procuring Entity Address</b>	Parallel Towers, block A, Barbar Aboujaode street, Dekwaneh, Beirut Lebanon
<b>Registration Number and Date</b>	Baabda /72514/ September 4, 2002
<b>Bid/tender Address</b>	Alfa website <a href="http://www.alfa.com.lb">www.alfa.com.lb</a> and Mobile App The start date is 1st Oct and end date open
<b>Bid/tender Subject</b>	E-Auction for Vanity Numbers
<b>Contract Awarding Method:</b>	Public Bid
<b>Type of Contract awarding:</b>	Vanity Numbers
<b>Award Criteria:</b>	Highest Price
<b>Location for Obtaining Bid/Tender documents</b>	Alfa Website possible as well on Alfa Application
<b>Contract Currency</b>	LBP/USD
<b>Payment of Contract Value<sup>5</sup></b>	Cash / Cheque Bancaire/ credit card

**الجمهورية اللبنانية**  
موبايل إنتريم كومياني 1 ش.م.ل.  
ألفا هو الاسم التجاري الذي تملكه **MIC 1** التي تدير أول شبكة خلوية  
تأسست في لبنان لمصلحة الجمهورية اللبنانية ممثلة بوزارة الاتصالات  
. (MOT)  
تؤدي ألفا دوراً رائداً ومحورياً في مسيرة التحول الرقمي في لبنان من خلال  
قيادة الابتكار، وتوظيف التكنولوجيا في خدمة المجتمع، ووضع أسس ثقافة  
خدمة زبائن قائمة على الإستدامة الرقمية والثقة.

<b>Vanity Numbers</b>	
<b>1.1 ملخص عن الصفقة</b>	
<b>اسم الجهة الشارية</b>	موبايل إنتريم كومياني 1 ش.م.ل.
<b>عنوان الجهة الشارية</b>	براليل تاورز، المبني أ، شارع بربر أبو جوده، الدكوانة، بيروت، لبنان
<b>رقم و تاريخ التسجيل</b>	بعدا / 72514 / 4 أيلول 2002
<b>عنوان المزايدة</b>	<b>المزايدة</b> الموقع الإلكتروني الخاص بالجهة الشارية <a href="http://www.alfa.com.lb">www.alfa.com.lb</a> وعلى تطبيق موبايل
<b>موضو المزايدة</b>	تاريخ البدء هو 1 أكتوبر و تاريخ الانتهاء مفتوح
<b>طريقة التلزيم</b>	<b>Vanity Numbers</b>
<b>نوع التلزيم</b>	<b>أرقام مميزة</b>
<b>الإرساء</b>	<b>السعر الأعلى</b>
<b>عملة العقد</b>	<b>LBP/USD</b>
<b>دفع قيمة العقد<sup>5</sup></b>	<b>Cash /Banker Cheque e/ credit card</b>

- <sup>1</sup> Article 22 of the Public Procurement Law
- <sup>2</sup> Article 34 of the Public Procurement Law
- <sup>3</sup> Article 34 of the Public Procurement Law
- <sup>4</sup> Article 35 of the Public Procurement Law
- <sup>5</sup> Article 37 of the Public Procurement Law

- <sup>1</sup> م. 22 من ق.ش.ع
- <sup>2</sup> م. 34 من ق.ش.ع
- <sup>3</sup> م. 34 من ق.ش.ع
- <sup>4</sup> م. 35 من ق.ش.ع
- <sup>5</sup> م. 37 من ق.ش.ع

<b>Section 1</b> <b>Special Provisions for Bid Submission and Contract Awarding</b>	<b>القسم الأول</b> <b>أحكام خاصة بتقديم العروض وارسال التأييم</b>
<b><u>Article 1: Identification of the Contract and its Subject</u></b>	<b>المادة 1: تحديد الصفة وموضوعها</b>
1- MIC1 issues, in accordance with the provisions of the Public Procurement Law, public bid for the contract awarding of vanity numbers in accordance with this Tender document and its appendices, all of which are considered an integral part thereof.	1- ثجيري (MIC1) وفقا لأحكام قانون الشراء العام مزايدة عمومية لبيع خطوط مميزة وفق دفتر الشروط هذا ومرافقاته التي تعتبر كلها جزأ لا يتجزأ منها.
2- In the event of any conflict between the provisions of this Tender document and the provisions of the Public Procurement Law, the provisions of the Public Procurement Law shall apply.	2- عند التعارض بين أحكام دفتر الشروط هذا وأحكام قانون الشراء العام تطبق أحكام قانون الشراء العام.
3- The contract awarding shall be published on the specific website of (www.alfa.com.lb) and through any means determined by the Procuring Entity.	3- تتم الدعوة الى هذا التأييم عبر الإعلان على الموقع الإلكتروني الخاص بالجهة الشارية www.alfa.com.lb وفي أي وسيلة تحددها الجهة الشارية.
4- The contract awarding shall be published on Alfa Website and Alfa pages on social media	4- تتم الدعوة بطريقة مباشرة وينشر على المنصة الإلكترونية للجهة الشارية وصفحاتها على الانترنت.
5- Appendices to the Tender document (When applicable)	5- مرافق دفتر الشروط ( عند لزومها )
The provisions of the Public Procurement Law and other applicable regulations apply to this Bid	6- يطبق على دفتر الشروط هذا أحكام قانون الشراء العام والأنظمة الأخرى المرعية الإجراء
<b><u>Article 2: Bidders Eligible for Participation in this Contract</u></b>	<b>المادة 2: العارضون المسحوم لهم الإشتراك بهذه الصفة</b> كافة العملاء الذين سددوا رسم الإشتراك بحسب صنف الرقم
All customers who have paid the registration fees depending on the numbers category	<b>المادة 3: طريقة التأييم والإرساء</b> 1. يجري التأييم بطريقة المزايدة العمومية على أساس تقديم العرض الاقتصادي الأفضل
<b><u>Article 3: Method of Contract Awarding</u></b>	2. يسند التأييم مؤقتا الى العارض المقبول شكلا من الناحية الإدارية والفنية والذي قدم السعر الأعلى الإجمالي للصفقة.
1. Contract Awarding is conducted through a public bid based on the best offered price	
2. The provisional award is given to the bidder accepted administratively and technically, who has submitted the highest total price for the contract.	
	<b>المادة 4: شروط مشاركة العارضين</b>

**Article 4: Conditions for the Participation of the Eligible Bidders**

- 1- Bidders shall meet the following conditions, declared in accordance with the required documents in the First section of this Article mentioned below
- a- That there is no proven violation, by the bidders, of professional ethics generally accepted and stipulated in the relevant provisions, if any;
- 2- The bid must be submitted clearly and unequivocally without any deletion, alteration, or modification.
- 3- The bidders state that they have reviewed this bid Terms and conditions document and its complementary documents and have obtained a copy. They accept and undertake to adhere to all the conditions outlined therein without any reservations or exceptions.
- 4- The bidder to mention a clear address and place of residence for prompt communication.

- إيفاء الشروط التي تفرضها سلطة التعاقد في دفتر الشروط الخاص بمشروع الشراء والتي تتناسب مع الاعمال المطلوبة.

2- يقدم العرض بصورة واضحة وجليّة جداً من دون أي شطب أو حك أو تطris.

3- يصرّح العارض أنه اطلع على دفتر الشروط الخاص هذا والمستدات المتممة له وأخذ نسخة عنه، وأنه قبل الشروط المبينة فيه ويتعبّد التقيّد بها وتتفيدّها جميعها من دون أي نوع من أنواع التحفظ أو الاستدراك.

4- يحدّد العارض عنواناً واضحاً له ومكاناً لإقامته لكي يتم إبلاغه ما يجب إبلاغه إياه بالسرعة الممكنة.

**Section 2**  
**Special Provisions for the Contract and its Execution**

**Article 5: The contract value and the conditions of its modification (Article 29 of the Public Procurement Law)**

1. The fees agreed upon in the contract shall be fixed. Any modification and review thereof shall not be authorized
2. The conditions of announcement provided for in Article 26 of the Public Procurement Law shall be taken into account upon modification of the contract value.

**القسم الثاني**  
**أحكام خاصة بالعقد وتنفيذ الإلتزام**

المادة 5: قيمة العقد وشروط تعديليها (المادة 29 من قانون الشراء العام)

1. تكون البدلات المتفق عليها ثابتة ولا تقبل التعديل والمراجعة
2. تراعي شروط الإعلان المنصوص عليها في المادة 26 من قانون الشراء العام عند تعديل قيمة العقد.

**Appendix**

<b>Appendix (1)</b> <b>E-AUCTION FOR VANITY NUMBERS</b> <b>Terms &amp; Conditions</b>	<b>الملحق رقم (1)</b> <b>E-AUCTION FOR VANITY NUMBERS</b> <b>SCOPE</b>
---	--